
Protokół Nr 36/13
z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

Rady Miejskiej w Sokółce
w dniu 20 lutego 2013 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101.
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 13.00, zakończono o 14.40.
Przewodniczył: Piotr Kułakowski -Przewodniczący Komisji Finansów
Protokołowała: Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf Miejskiego Przedsiębiorstwa

Wodociągów i Kanalizacji Spółka z 0.0. w Sokółce dla zbiorowego zapotrzebowania w
wodę i odprowadzenie ścieków na terenie gminy Sokółka.

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 rok
5. Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka Sportu i

Rekreacji w Sokółce
6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy

Sokółka środków stanowiących fundusz sołecki.
7. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego

budynku Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Sokółce o nakłady poniesione przez
gminę Sokółka w związku z przeprowadzoną termomodernizacją

8. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środa trwałego budynku
Gimnazjum Nr 1 w Sokółce o nakłady poniesione przez gminę Sokółka w związku z
przeprowadzoną termomodernizacją.

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia stawek zwrotu
kosztów podróży służbowej radnego Rady Miej skiej w Sokółce.

10. Sprawozdanie z pracy Komisji Rady Miejskiej w Sokółce za 2012 r.
11. Wolne wnioski.

Ad. l
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Radny S.Sawicki wniósł o wprowadzenie do porządku posiedzenia punktu w sprawie zmiany
uchwały X/56/11 z 31 marca 2011 r. w części załącznika Nr 1 w sprawie regulaminu
przyznawania stypendiów sportowych.
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek.
Komisja 6 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie cały porządek posiedzenia.
Komisjajednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.
Komisja obradowała wg. następującego porządku.

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.



3. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf Miejskiego Przedsiębiorstwa
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z 0.0. w Sokółce dla zbiorowego zapotrzebowania w
wodę i odprowadzenie ścieków na terenie gminy Sokółka.

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 rok
5. Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka Sportu i

Rekreacji w Sokółce
6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy

Sokółka środków stanowiących fundusz sołecki.
7. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego

budynku Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Sokółce o nakłady poniesione przez
gminę Sokółka w związku z przeprowadzoną termomodernizacją

8. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środa trwałego budynku
Gimnazjum Nr 1 w Sokółce o nakłady poniesione przez gminę Sokółka w związku z
przeprowadzoną termomodernizacją.

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia stawek zwrotu
kosztów podróży służbowej radnego Rady Miej skiej w Sokółce.

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały X/56/11 z 31 marca 2011 r. w części
załącznika Nr 1 w sprawie regulaminu przyznawania stypendiów sportowych.

11. Sprawozdanie z pracy Komisji Rady Miejskiej w Sokółce za 2012 r.
12. Wolne wnioski.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z 16 stycznia 2013 r.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół.
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z 29 stycznia 2013 r.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i
Kanalizacji Spółka z 0.0. w Sokółce dla zbiorowego zapotrzebowania w wodę i
odprowadzenie ścieków na terenie gminy Sokółka przedstawił Prezes MPWIK Antoni
Sakowicz.
Radny W.Bieszczad zwrócił uwagę, ze znowu stawki są podnoszone a zarobki idą w dół.
Prezes MPWIK A.Sakowicz dodał, że pod względem ceny wody jesteśmy naj tańszą gminą w
województwie podlaskim.
Radny W.Bieszczad powiedział, że nigdy nie możemy zrobić prezentu dla mieszkańców i nie
podnosić stawek za wodę i ścieki. To zaczyna się robić irytujące.
Przewodniczący Komisji P.Kułakowski dodał, że zgadza się że co roku robiona jest
podwyżka a sytuacja społeczeństwa pogarsza się z roku na rok. W tej chwili proponowana
podwyżka jest o stopień inflacji. Należy przekazać inwestycje do wykonania dla MPWiK.
Radny S.Sawicki poprosił Prezesa o wykonanie zestawień dotyczącej zużycia wody i ścieków
w przedziale od 2007-2012.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 1 głosem "za" przy 3 "przeciw" i 3 "wstrzymujących się" wydała opinię negatywna
do projektu uchwały.

Ad,4
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.



Radny S.Pałusewicz zasugerował, czy naprawdę dla naszego miasta potrzebny jest
monitoring, czy to jest zadaniem własnym gminy zapewnianie bezpieczeństwa. Zwłaszcza że
obsługa monitoringu generuje duże koszty związane z osobami, które będą się tym
zajmowały. Czy nie należało by zastanowić nad zasadnością tej inwestycji.
Radny J.Wierzbicki odczytał wniosek złożony przez Stowarzyszenie prowadzone przy
Warsztatach Terapii Zajęciowej, które zwróciło się z prośba do Burmistrza i radnych aby
dołożyć środki do wkładu własnego gdyż będzie składany wniosek do PFRON na zakup
samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych. W tej chwili uczęszcza tam 35 osób z tego
26 są to osoby z terenu gminy Sokółka. Jest to nieduża kwota tylko 20 tys. zł. i proponują ja
zdjąć ze sportu.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że jest to stowarzyszenie a gmina nie może w inny sposób
przekazać pieniądze jak tylko na podstawie ustawy o działalności pożytku publicznego i o
wolontariacie. Jeśli było by takie działania na które burmistrz by ogłosił konkurs to
stowarzyszenie mogło by przystąpić. Innej możliwości przekazania środków nie ma było by
to naruszenie ustawy o finansach publicznych.
Radny S.Sawicki zaproponował, żeby może gmina w ramach własnych środków
zaproponowała takie dowożenie osób na te zajęcia.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że w tej chwili kierowca w urzędzie nie ma wolnych mocy
przerobowych bo dowozimy bardzo wiele uczniów a w ciągu dnia potrzebny jest dla
pracowników urzędu. Jest to jakieś rozwiązanie ale trzeba to przeanalizować.
Radny J.Wierzbicki wspominał że w poprzednich latach przyznawane były środki i nic się nie
działo.
Radny P.Kułakowski dodał, że to stowarzyszenie prowadzone jest chyba w ramach
Warsztatów Terapii Zajęciowej, wiem ze jest to zadania powiatu ale do tego dokładają się
wszystkie gminy a gmina Sokółka nie dokłada się jako jedyna. Tu jest szansa na 80 %
dofinansowania na ten samochód. Szkoda by było z tego nie skorzystać.
Radny J.Wierzbicki dodał, że jeśli rada to uchwali to najwyżej RIO to uchyli.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że jeśli bezie zapis taki w uchwale to ona tego nie
wydatkuje.
Radny P.Kułakowski zwrócił uwagę że zapisy uchwały budżetowej nie odzwierciedlają
wniosków, zgłoszonych przez radnych i komisje.
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę na zadanie budowy poddasza na budynku na uLMajowej. Po
co wydawać 250 tys. zł. jak można było by dogadać się i wykupić biurowiec po byłym PKSie,
który już został zniszczony. Zgłosił wniosek o zdjęcie inwestycji ul Tuwima i zdjęcie
inwestycji ul. Roski Małe.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że należy wykonać te poddasze bo utrzymanie
niektórych budynków na ul. Białostockiej kosztuje więcej nić budowa tego poddasza. Co do
działki po byłym PKS kosztową ona ok. 2 mln zł., była przeznaczona pod usługi i nie było
możliwości podziału. Na ul. Majowej planowana jest budowa 10 mieszkań.
Radna E.Jakimik zgłosiła wniosek o zamkniecie dyskusji.
Przewodniczący Komisji zapytał czy radny Wierzbicki podtrzymuje swój wniosek.
Radny J.Wierzbicki dodał, ze wycofuje jeśli w miesiącu marcu będzie taka możliwość
wprowadzenia tych środków.
Radny S.Sawicki doprecyzował wniosek - zdjęcie 100 tys. zł. z inwestycji na ul.Tuwima,
przeznaczyć to na inwestycje budowy poddasza na ul. Majowej i wtedy będzie 100 tys. zł. z
własnych środków i 150 tys. zł. z kredytu.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Sawickiego.
Komisja 1 głosem "za" przy 3 "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" nie przyjęła wniosku.
Przewodniczący poddał pod głosowanie cały projekt uchwały.



Komisja 5 głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się" wydała opinię pozytywną do projektu
uchwały.

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka Sportu i Rekreacji
w Sokółce przedstawił Przewodniczący Komisji Piotr Kułakowski.
Radny J.Wierzbicki dodał, ze sprawa jest jak najbardziej zasadna.
Przewodniczący poddał pod głosowanie cały projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Sokółka
środków stanowiących fundusz sołecki przedstawił Burmistrz Stanisław Małachwiej .
Radny S.Sawicki zapytał co się dzieje jeśli dla Sołectwa nie uda się zrealizować zadania za te
środków które posiadają.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że Sołectwa tych pieniędzy nie otrzymują, te pieniądze są
u nas, jeśli sołectwo nie będzie tego realizować środki zostają w budżecie.
Przewodniczący Komisji P .Kułakowski zapytał od kiedy Sołectwa mogą realizować fundusz.
Skarbnik J,Kucharewiz wyjaśniła, że jeśli inwestycja jest niezależna od pogody to mogą to
robić już od początku roku, ale większość są to inwestycje drogowe więc wszyscy czekają na
wiosnę·
Przewodniczący poddał pod głosowanie cały projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego budynku
Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Sokółce o nakłady poniesione przez gminę Sokółka w
związku z przeprowadzoną termomodernizacją przedstawiła Pani Skarbnik Janina
Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie cały projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środa trwałego budynku
Gimnazjum Nr 1 w Sokółce o nakłady poniesione przez gminę Sokółka w związku z
przeprowadzoną termomodernizacją przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie cały projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia stawek zwrotu kosztów
podróży służbowej radnego Rady Miejskiej w Sokółce.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie cały projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.



Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały X/56/11 z 31 marca 2011 r. w części załącznika
Nr l w sprawie regulaminu przyznawania stypendiów sportowych przedstawił radny Sawicki
Sławomir. Zmiana uchwały polegała by na tym aby w regulaminie w rozdziale l § 2 dodać
słowa "promocji miasta" oraz w § 8 dodać punkt 2 - "Podstawą wypłaty stypendium jest
umieszczenie podczas uczestnictwa w imprezach sportowych wszelkich rang na stroju
sportowym-po lewej stronie z porządku na wysokości klatki piersiowej - logotypu,
emblematu(herbu Sokółki z nazwą) o min. wielkości szer, 5 cm x wys. 5,6 cm, litery
proporcjonalne do emblematu. Jeśli emblemat koliduje z przepisami MKO i przepisami
reprezentanta Polski stosuje się powyższe przepisy organizacji"
W rozdziale 3 §17 dodać punkt 8- "gdy zawodnik nie dostosuje się do punktu § 8. 2 w
rozdziale l regulaminu".
Radny T.Grynczel zwrócił uwagę że przepis jest dobry ale nie należy określać miejsca w
którym ma być herb umieszczony ze względu na to że może to kolidować z napisami
sponsora.
Przewodniczący Komisji poddał zmianę pod głosowanie.
Komisja 6 głosami "za" przy l "przeciw" przyjęła wniosek radnego Sawickiego.

Ad. H
Sprawozdanie z pracy Komisji Rady Miejskiej w Sokółce za 2012 r.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie sprawozdanie.
Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie.

Ad.12
Wolne wnioski.
W wolnych wnioskach radny Sawicki zwrócił uwagę na to że nadal centrum miasta nie jest
skanalizowane i czy nie należało by tego wpisać do budżetu na 2014 rok.

Protokółowała
Joann Korzeniewska

Przewodniczył
Piotr Kułakowski


